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Sayın Bakanım, değerli katılımcılar; Sempozyumumuza tekrar hoş geldiniz diyorum. Elektrik Mühendisleri 
Odası adına, TMMOB adına sevgi ve saygıyla selamlıyorum. Hepinizin bildiği gibi iki yıl önce IV. Enerji 
Sempozyumumuzda, yine Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanımız Sayın Hilmi Güler aramızdaydılar, açılış 
konuşmasında bulundular. Bu Sempozyum'da da mutlaka katılacaklarını ve aramızda olacaklarını beyan 
etmişlerdi. İşlerinin yoğunluğu nedeniyle ilk gün aramızda olamadılar, ama daha sonraki günlerde, yani 2. ve 3. 
gün aramızda olacaklarını beyan etmişlerdi. Bu sözlerini yerine getirdiler ve aramızdalar. Hoş geldiniz diyorum 
tekrar. 
  
Değerli katılımcılar, bildiğiniz gibi bu yapmakta olduğumuz sempozyumlar, özellikle TMMOB adına yaptığımız 
Enerji Sempozyumları gerek dünya gündemini, gerek ülke gündemini takip edip kamuoyuna değerli bilgileri 
sunduğuna inandığımız bir sempozyumdur. Biz gerek bu Sempozyumun gerek diğer etkinliklerimizin tamamını, 
sektör temsilcileriyle, üniversite temsilcileriyle, başta karar vericiler ve Parlamento olmak üzere siyasilerin de 
desteklerini alarak, bugüne kadar birlikte yaptık. Bundan sonra bu birlikteliği, bu beraberliği sürdürme 
niyetindeyiz, bu diyaloğu sürdürme niyetindeyiz. Özellikle üniversitelerimizle, akademisyenlerimizle, siyasi 
karar vericiler ve Parlamento'yla ilişkilerimizi, diyaloğumuzu bundan sonra da sürdüreceğiz. Görüyoruz ki, bu 
olumlu diyaloğun - her ne kadar tam anlamıyla yeterli olmadığını söylesek te- çok olumlu olduğunu  görüyoruz. 
  
Tabii bu diyalog içerisinde zaman zaman  doğruların altını , yanlışların da üzerini çizmek suretiyle eleştirilerimiz 
oluyor. Bu durum; TMMOB yasasının, bize verdiği  görevi yerine getirmekten kaynaklanıyor. Bunu yapıyoruz, 
ama bilinsin ki bu eleştirilerimiz oldukça samimidir, bu diyaloğun sürdürülmesi açısından samimi eleştirilerdir. 
Böyle algılandığına ben inanıyorum zaten. Tabii enerji alanı çok riskli bir alan. Zaten Sayın Güler de sık sık risk 
aldıklarından pek çok konuşmalarından bahsediyorlar. Riskli bir alan gerçekten. Bu riskli alanın içerisinde 
bulunmak da elbette bir sürü sorun, bir sürü sıkıntı getirebiliyor.  Bunu neden söylüyorum? Geçtiğimiz günlerde 
Sayın Bakan'ın da konuşma yaptığı bütçe görüşmelerini televizyondan izledim. Özellikle geçmişte gerçekten 
bazı hataları yapmış olanların bugün  Yüce Divan'da olduklarını ya da hukuk karşısında olduklarını biliyoruz. Ne 
yazık ki bu kişilere kendi partililerinin de tam anlamıyla sahip çıkmadığını, özellikle partiyi korumak adına bu 
yöneticileri,  bugün suçlar vaziyette olduklarını görüyoruz.  
  
Dolayısıyla, burada bunu bir kez daha belirteyim. Bu eleştirilerimizde çok  samimiyiz, Ayrıca bütün bu 
eleştirilerimizin altında biz yel değirmenlerine su taşınmadığının da bilincinde, o birikimle birlikte bunları 
söylüyoruz.  TMMOB’un ve Elektrik Mühendisleri Odası'nın o birikimi olduğunun farkında olmanızı dilerim.  
  
Ben bu soğuk havada Enerji Sempozyumumuza enerji verdikleri, sıcaklık getirdikleri için tekrar çok teşekkür 
ediyorum. Sayın Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Hilmi Güler’i konuşmalarını yapmak üzere davet ediyor, 
saygılar sunuyorum.  
 


